
Forum Ruimte d.d. 6 februari 2018

Vragen CDA m.b.t. voorstel Bomenreglement.

De CDA-fractie heeft nog twee aanvullende vragen m.b.t. de beantwoording op reeds gestelde 

vragen:

1. Het wordt mij uit de beantwoording niet duidelijk of de eigenaren van de bomen die al op de lijst 
stonden dit t.o.v. aangescherpte reglement nu wel of niet hebben ontvangen en hebben mogen 
en kunnen reageren.
Of ontvangen ze dit pas nadat de gemeenteraad een besluit heeft genomen.

2. Bij beantwoording van vraag 3 bij de overige vragen staat dat er vanaf 2018 jaarlijks 6000,= euro 
extra budget gevraagd is waarmee het college heeft ingestemd.
Hoe groot wordt daarmee het totale jaarlijkse budget om de bomen op de beschermde 
bomenlijst te kunnen beheren ?

Hartelijke groet,

Kees de Bruijn


